
Zápis ze 47. schůze výboru SKS ze dne 5. 5. 2022 od 10 hod.  v poslanecké 

sněmovně ČR 

Schůze se skládala ze dvou částí, a to z pracovního semináře k aktuálním seniorským 

otázkám, který organizovala poslankyně N. Nováková, na něj navazovala řádná výborová 

schůze SKS. 

Účast na semináři: zástupci klubů SKS ČR – cca 24 členů (zápis samostatně) 

účast na výborové schůzi SKS: L. Němcová, J. Kasal, K. Tomek, K. Vrlová, M. 

Volmanová, J. Švejdová, J. Škoch, M. Hrebíčková, P. Radová, M.Tomková, poslanec M. 

Výborný (část), 

omluveni: J. Hulák, P. Urban, I. Řivnáčová, V. Němec, D. Koutská, O. Červená, N. 

Nováková 

schůzi řídila: L. Němcová 

 

Program:  

1. Zahájení  

Po úvodní modlitbě ve 13 hod. byl schválen program schůze. 

 

2. Plnění úkolů z minulé schůze: 

- Úklid místnosti SKS 

Informaci podala K. Vrlová. Sdělila, že provedla kontrolu evidence majetku s příslušným 

pracovníkem KDU-ČSL. Majitelka zastaralé kopírky o ní nemá zájem; kopírku odvezl J. 

Hulák, který zlikvidoval také obaly a papíry. Je třeba se rozhodnout o židlích, které nejsou 

evidovány a některé nejsou funkční (zajistí L. Němcová). J. Švejdová, J. Škoch s 

předsedkyní Němcovou dokončí úklid, především evidenci časopisů a knihy. Počítáme s 

větším využitím místnosti. 

J. Hulák navrhuje zakoupit poličky (dořeší s pí Vrlovou a K. Tomkem). Souhlasíme. 

Zakoupení čistících prostředků – úkol trvá, je urgentní. Zodpovídá Vrlová, Tomek. 

- Web.SKS je průběžně doplňován. 

- S. Kodys zaslal do soutěže RSČR fotografie ze sportovních aktivit Klubu ve Žďáru 

- Distribuce sborníků trvá. LN rozdala na semináři N. Novákové cca 15 ks nečlenům SKS. 

Klub Prahy 11 žádá 100 ks. 

- K. Tomek informuje, že si pouze 3 členové objednali Dobu seniorů + jeden výtisk se 

objednává hromadně a je k dispozici v kanceláři SKS. Úkol trvá. 

- Poutě k hrobu F. Noska jsme se tentokráte nezúčastnili, konaly se jiné akce. 

- Založení kroniky – budeme řešit na příští schůzi. 

- Předsedkyně LN požádala písemně p. Hořavu o finanční příspěvek ve výši 50 % obvyklé 

sumy na r. 2022. 



 

3. Hodnocení dopoledního pracovního semináře v poslanecké sněmovně 5. 5. od 10–13 

hod., který organizovala poslankyně N. Nováková a její tajemnice L. Shejbalová. Seminář 

moderovala N. Nováková. 

Všichni přítomní vyjádřili naprostou spokojenost s organizací a obsahem. Účast členů SKS 

byly výborná. Semináře se zúčastnili i poslanci V. Kaňkovský a P. Golasowská. Se 

základními úvodními příspěvky vystoupili: L. Němcová k úkolům ESU, k volnočasovým 

aktivitám L. Desatová, ke zdravotní problematice seniorů v praxi K. Vrlová a J. Viplaková, 

Marie Jakoubková – zástupkyně petice Jízdné pro seniory, poslanec Vít Kaňkovský. 

Následovala široká diskuse, na které své názory prezentovali rovněž členové SKS, a to J. 

Kasal, M. Hrebíčková, J. Kolafová a další. L. Němcová obdržela písemné poděkování za 

pomoc při zajištění úspěšného semináře. Pracovní semináře v parlamentě budou 

pokračovat. 

 

4. Hospodaření SKS 

K. Tomek informoval členy o výdajích, o stavu financí v pokladně a o předpokládaném 

plánu výdajů na prvé pololetí 2022.  

Byla odsouhlasena podpora: 

 - na červnový zájezd SKS Prahy 11 cca 100 Kč/za člena 

-  Klubu Zlín 100 Kč/za osobu na setkání se ZKS na Slovensku  

- ev. i Klubu Žďár (čekáme na požadavek J. Huláka) 

- M. Volmanová navrhuje zvýšit finanční podporu TV NOE. Navýšení podpory budeme 

řešit až poté, co získáme finanční prostředky, zatím je nemáme.  

- Byla odsouhlasena finanční podpora vstupenek na koncert bratří Neckářů 24.5. od 14.30 

hod.v KCMT na Chodově ve výši 100 Kč na osobu (cca do 10-ti vstupenek). Akci 

organizuje pražská RSČR. Info o akci poskytne K. Tomek a J.Švejdová. 

- Na schůze výboru SKS proplácíme cestovné. K. Vrlová připomíná, že její cesty na výbor 

do Prahy platí střídavě K.Tomek a Klub – Zlínsko. 

- L. Němcová upozorňuje, že dochází k reorganizaci ČSA, po zakoupení letenky do 

Amsterodamu byly zrušeny příslušné lety, musela zakoupit novou letenku. Finančně vyřídí 

s K.Tomkem, až získá všechny doklady. 

 

5. Sjezd KDU-ČSL ve dnech 22. - 23. 4. 2022  

Sjezdu se nezúčastnili z důvodu nemoci J. Kasal, N. Nováková a L. Němcová. J. Hulák 

vystoupil na sjezdu k činnosti SKS; k dispozici byl stánek, propagační materiály, přihlášky 

do SKS a sborníky.  

Poslanec M. Výborný, který krátce navštívil naši schůzi, sjezd KDU-ČSL pozitivně 

ohodnotil. 

 



6. Příprava akce na Staroměstské radnici dne 14.9. odpoledne. 

Ing. J. Kasal představil program, který je složen ze tří částí (krátké přednášky, pěvecký 

dětský soubor, prohlídka Staroměstské radnice) cca pro 80 návštěvníků. LN zkontaktuje 

Ing. Macha a An Hermans.  

 

7. RSČR 

LN přeposlala všem členům výboru SKS zápis Krajské rady – Praha. Odkázala na dnešní 

přednášku předsedkyně Desatové o volnočasových aktivitách, zdůraznila poradenskou 

činnost, kterou Rada seniorů poskytuje členům. Připravuje se konference RSČR ke 

zdravému životnímu stylu seniorů. 

 

8. Různé 

- Je třeba, aby Praha 11 uspořádala členskou schůzi. 

- J.Švejdová a J. Škoch informují o zájezdu Klubu Prahy 11 dne 4.6. do Jižních Čech.  

- Dne 1.6. se bude konat valná hromada EAPN na Charitě ČR v Jungmannově ulici. 

Navrhujeme podle časových možností jako delegáta pí Volmanovou nebo pí 

Švejdovou. LN se omlouvá ze služebních důvodů. 

- LN informuje o nabídce B. Matějíčkové, abychom se zúčastnili pietní akce Jáchymovské 

peklo dne 12.5. v krematoriu Motol. LN organizátorům odpoví, letos se akce 

nezúčastníme. 

- Konference ESU 19.4. on line se zúčastnili LN, KT a S. Kodys. Hlavním tématem byla 

Ukrajina, byl pozván zástupce ukrajinské seniorské organizace, poté následovalo 

prezidium. Předpokládá se konání Vídeňské akademie počátkem července, přesné 

informace jsme zatím neobdrželi. 

zapsala: Lidmila Němcová 

 


